
Resultaten Maptionnaire
Evenementenbeleid Loon op Zand



Algemene resultaten
De enquête liep vanaf 30 augustus 2023 tot en met 22 
september 2023. In totaal hebben we 1104 reacties 
ontvangen. Hiernaast is er overzicht vanuit welke 
evenementen locaties respondenten hebben gereageerd.



Opbouw van de enquête
Evenementen locatie

Ervaringen m.b.t. overlast

Eindtijden evenementen + 
parkeer en afval overlast

Veiligheid rondom 
evenementen

Informatie rondom 
evenementen



Locatie 1: Kasteelweide, Loon op Zand



Ervaart u wel eens overlast van de 
evenementen op de Kasteelweide?

Zo ja, hoe vaak ervaart u overlast op 
Kasteelweide?



Open reacties van respondenten waar zij overlast van ervaren: 
• Overlast van carnaval (LOS).
• Overlast van grote muziek evenementen (bass).
• Parkeer overlast op de castellanie.
• Fijn dat er ook wat georganiseerd wordt op Kasteelweide.
• Meeste evenementen worden als prettig ervaren.



Zo ja, welke soorten overlast 
ervaart u? Zou u nog iets willen toelichten over de 

overlast die u ervaart?

• Mensen vernielen borden en groen.
• Jammer dat de bas van de muziek zo hard is.
• Parkeer overlast voor bewoners van de Kerkstraat 

en de Kasteellaan.
• Weinig toezicht van handhaving.



Tot hoe laat zou een evenement 
uiterlijk mogen duren, om te zorgen 

dat u geen overlast ervaart?

Zou een evenement later mogen 
eindigen als deze geen 

geluidsoverlast veroorzaakt? 



Aantal open reacties waar respondenten overlast van ervaren: 
• Geen belang, als het maar een paar keer per jaar is.
• Vooral reacties over geluidsoverlast, wanneer die er niet is 

maakt eindtijd niet zo uit
• In het weekend andere tijden dan doordeweeks.



Hoe kan er volgens u minder zwerfafval 
ontstaan door de evenementen?

Hoe kan er volgens u parkeeroverlast 
worden verminderd of voorkomen worden?



Maakt u zich zorgen over het behoud van de 
cultuurhistorie rondom de evenementen op de 

Kasteelweide?



Voelt u zich als omwonende van een 
evenement wel eens onveilig?

Wat is de oorzaak van het gevoel van 
onveiligheid?



Hoe kan uw gevoel van veiligheid verbeterd 
worden?



Met wie zou u graag contact willen hebben 
voor, tijdens, na de evenementen?

Wordt u vooraf voldoende geïnformeerd over 
de evenementen op de kasteelweide?



Als de organisator vooraf overlegt met de 
omwonende en de wensen meeneemt in het 
evenement, is er dan meer mogelijk voor u?

Zou er wat u betreft aan de communicatie 
beter kunnen rondom de evenementen?



Ziet u graag andere evenementen georganiseerd 
worden op de Kasteelweide?

Namelijk:
• Muziek fesitivals
• Regelmatiger evenementen organiseren
• Verschillende feestdagen (bijv. Koningsdag)
• Meer voor de jeugd
• Kiosk kraok



Conclusies die we kunnen trekken uit de 
resultaten van Kasteelweide

De meeste mensen ervaren weinig overlast van evenementen op Kasteelweide, behalve bij grote 
gelegenheden zoals carnaval, waar geluidshinder opvalt. De voornaamste klachten zijn geluidsoverlast, 
problemen met afval en parkeren. Over het algemeen zijn mensen blij met de evenementen op Kasteelweide, 
maar ze zouden het acceptabel vinden als de eindtijden later waren, zolang het geluidsniveau wordt 
verminderd (bijvoorbeeld met een limiet van 1 uur). 

Minder parkeerproblemen zouden opgelost kunnen worden door meer mensen aan te moedigen met de fiets 
te komen. Het afvalprobleem kan worden verminderd door meer prullenbakken in en rond het evenement te 
plaatsen. Men maakt zich geen zorgen over het behoud van de culturele historie rond Kasteelweide. 

Respondenten voelen zich zelden onveilig tijdens evenementen, maar als dat wel gebeurt, is dat meestal te 
wijten aan dronkenschap, en daarom pleiten ze voor meer handhaving. Over het algemeen zijn respondenten 
tevreden over de communicatie voorafgaand aan evenementen en wensen ze meer diversiteit in 
evenementen, vooral gericht op jongeren en verschillende feestdagen zoals Kerst en Pasen.



Locatie 2: Anton Pieckplein, Kaatsheuvel



Ervaart u wel eens overlast van de 
evenementen op Anton Pieckplein?

Zo ja, hoe vaak ervaart u overlast op 
Anton Pieckplein?



Aantal open reacties waar respondenten overlast van ervaren: 
• Muziek overlast
• Overlast verschilt per evenement/periode
• Overlast van hangjongeren/openbare dronkenschap
• Parkeeroverlast
• Overlast tijdens kermis en carnaval. 



Zo ja, welke soorten overlast 
ervaart u? Zou u nog iets willen toelichten over de 

overlast die u ervaart?

• Wildplassen
• Parkeeroverlast
• Hangjongeren
• Luidruchtige plein verlaters
• Weinig respect voor bewoners
• Veel geluidsoverlast



Tot hoe laat zou een evenement 
uiterlijk mogen duren, om te zorgen 

dat u geen overlast ervaart?

Zou een evenement later mogen 
eindigen als deze geen 

geluidsoverlast veroorzaakt? 



Hoe kan er volgens u minder zwerfafval 
ontstaan door de evenementen?

Hoe kan er volgens u parkeeroverlast 
worden verminderd of voorkomen worden?



Voelt u zich als omwonende van een 
evenement wel eens onveilig?

Wat is de oorzaak van het gevoel van 
onveiligheid?



Hoe kan uw gevoel van veiligheid verbeterd 
worden?



Met wie zou u graag contact willen hebben 
voor, tijdens, na de evenementen?

Wordt u vooraf voldoende geïnformeerd over 
de evenementen op Anton Pieckplein?



Zou er wat u betreft aan de communicatie 
beter kunnen rondom de evenementen?

Als de organisator vooraf overlegt met de 
omwonende en de wensen meeneemt in het 
evenement, is er dan meer mogelijk voor u?



Ziet u graag andere evenementen georganiseerd 
worden op Anton Pieckplein?

Namelijk:
• Verschillende evenementen voor verschillende 

doelgroepen
• Rommelmarkten
• Meer evenementen organiseren om mensen bij 

elkaar te brengen
• Muziek evenementen
• Diverse evenementen



Conclusies die we kunnen trekken uit de 
resultaten van Anton Pieckplein

Tijdens evenementen op Anton Pieckplein ervaren mensen soms overlast, voornamelijk geluidshinder, 
zwerfafval, en parkeerproblemen, met klachten over luidruchtige vertrekkers. Ze zijn bereid evenementen te 
laten uitlopen als geluidshinder wordt beperkt. Het verminderen van zwerfafval kan worden bereikt door extra 
prullenbakken te plaatsen, terwijl minder parkeerproblemen ontstaan door het stimuleren van alternatieve 
vervoerswijzen. 

Over het algemeen voelen mensen zich niet onveilig tijdens evenementen, maar als dit wel gebeurt, is dat 
meestal te wijten aan dronkenschap, vandalisme en agressie, waarvoor beter toezicht en handhaving gewenst 
zijn. Opvattingen variëren over communicatie rond evenementen op Anton Pieckplein; mensen willen betere 
informatie vooraf of verbeterde bereikbaarheid van organisatoren en de gemeente. 

Er is vraag naar meer diverse evenementen, waaronder muziekfestivals en activiteiten voor verschillende 
doelgroepen.



Locatie 3: Retrock, Sportvelden Eikendijk Kaatsheuvel



Ervaart u wel eens overlast van het 
evenement Retrock?

Zo ja, hoe vaak ervaart u overlast van 
het evenement Retrock?



Zo ja, welke soorten overlast 
ervaart u?



Tot hoe laat zou een evenement 
uiterlijk mogen duren, om te zorgen 

dat u geen overlast ervaart?

Zou een evenement later mogen 
eindigen als deze geen 

geluidsoverlast veroorzaakt? 



Hoe kan er volgens u minder zwerfafval 
ontstaan door de evenementen?

Hoe kan er volgens u parkeeroverlast 
worden verminderd of voorkomen worden?



Maakt u zich zorgen over het behoud van de 
natuur rondom het evenement Retrock?



Voelt u zich als omwonende van een 
evenement wel eens onveilig?

Wat is de oorzaak van het gevoel van 
onveiligheid?



Hoe kan uw gevoel van veiligheid verbeterd 
worden?



Met wie zou u graag contact willen hebben 
voor, tijdens, na de evenementen?

Wordt u vooraf voldoende geïnformeerd van 
het evenement Retrock?



Zou er wat u betreft aan de communicatie 
beter kunnen rondom de evenementen?

Als de organisator vooraf overlegt met de 
omwonende en de wensen meeneemt in het 
evenement, is er dan meer mogelijk voor u?



Ziet u graag andere evenementen georganiseerd 
worden aan de Eikendijk?

Namelijk:
• Evenementen bij de sportverenigingen
• Evenementen voor jongere doelgroepen



Conclusies die we kunnen trekken uit de 
resultaten van het Retrock evenement

Bij evenementen op het Retrock-festival ervaren velen geluidsoverlast, vandalisme en parkeerproblemen. Ze zijn 
bereid het evenement langer te laten duren als de geluidsoverlast wordt verminderd. Het verminderen van 
zwerfafval kan worden bereikt door het gebruik van wegwerp plastic te vermijden. Minder parkeerproblemen 
kunnen ontstaan door het aanbieden van meer fiets parkeerplekken. 

Mensen voelen zich over het algemeen veilig tijdens Retrock, met weinig gevoelens van onveiligheid. De 
communicatie rondom het festival wordt als effectief beschouwd. Tot slot, gaat de voorkeur gaat uit naar geen 
andere evenementen naast Retrock.



Locatie 4:Trekkertrek, Hoge Zandschel Kaatsheuvel



Ervaart u wel eens overlast van het 
evenement rondom de Hoge Zandschel?

Zo ja, hoe vaak ervaart u overlast het 
evenement rondom de Hoge Zandschel?



Aantal open reacties waar respondenten overlast van ervaren: 
• Respondenten ervaren overlast na afloop van het evenement.
• Bassdreunen (geluidsoverlast)
• Stank overlast
• Overlast van het gehele evenement, zowel ‘s avonds als overdag.



Zo ja, welke soorten overlast 
ervaart u? Zou u nog iets willen toelichten over de 

overlast die u ervaart?

• Veel luchtvervuiling en stank door de rookwolken 
en diesel

• Onnodige belasting op de natuur



Tot hoe laat zou een evenement 
uiterlijk mogen duren, om te zorgen 

dat u geen overlast ervaart?

Zou een evenement later mogen 
eindigen als deze geen 

geluidsoverlast veroorzaakt? 



Hoe kan er volgens u minder zwerfafval 
ontstaan door de evenementen?

Hoe kan er volgens u parkeeroverlast 
worden verminderd of voorkomen worden?



Maakt u zich zorgen over het behoud van de 
natuur rondom het evenement Trekkertrek?



Voelt u zich als omwonende van een 
evenement wel eens onveilig?

Wat is de oorzaak van het gevoel van 
onveiligheid?



Hoe kan uw gevoel van veiligheid verbeterd 
worden?



Met wie zou u graag contact willen hebben 
voor, tijdens, na de evenement?

Wordt u vooraf voldoende geïnformeerd over 
het evenement rondom de Hoge Zandschel?



Zou er wat u betreft aan de communicatie 
beter kunnen rondom de evenementen?

Als de organisator vooraf overlegt met de 
omwonende en de wensen meeneemt in het 
evenement, is er dan meer mogelijk voor u?



Ziet u graag andere evenementen georganiseerd 
worden bij de Hoge Zandschel?

Namelijk:

• Mits het geen geluidsoverlast geeft
• Oogstfeesten (boerenfeesten)
• Meer evenementen in de omgeving



Conclusies die we kunnen trekken uit de 
resultaten van het Trekkertrek evenement

Bij het Trekkertrek-evenement ondervindt men over het algemeen weinig overlast, hoewel geluidsoverlast en stank 
de voornaamste klachten zijn wanneer er overlast wordt ervaren. Respondenten zijn van mening dat het 
verminderen van zwerfafval mogelijk is door meer prullenbakken te plaatsen, terwijl parkeerproblemen kunnen 
worden verholpen door het creëren van extra parkeerplaatsen. 

Over het algemeen voelen mensen zich veilig tijdens Trekkertrek, maar als dit niet het geval is, wordt dit meestal 
toegeschreven aan dronkenschap. Hierdoor pleiten respondenten voor verbeterd toezicht en handhaving. Hoewel 
respondenten zich voldoende geïnformeerd voelen voorafgaand aan het evenement, zouden ze graag meer 
gedetailleerde informatie ontvangen. Er is geen behoefte aan extra evenementen, behalve voor degenen die meer 
boerenfeesten op het terrein willen zien.



Locatie 5: De Moerse Cross, Paalstraat de Moer



Ervaart u wel eens overlast van het 
evenement de Moerse Cross?

Zo ja, hoe vaak ervaart u overlast van 
het evenement de Moerse Cross?



Zo ja, welke soorten overlast 
ervaart u? Zou u nog iets willen toelichten over de 

overlast die u ervaart?

• Meer overlast van het Moerse pinksterweekend 
dan de cross

• Vandalisme
• Hardrijders



Tot hoe laat zou een evenement 
uiterlijk mogen duren, om te zorgen 

dat u geen overlast ervaart?

Zou een evenement later mogen 
eindigen als deze geen 

geluidsoverlast veroorzaakt? 



Hoe kan er volgens u minder zwerfafval 
ontstaan door de evenementen?

Hoe kan er volgens u parkeeroverlast 
worden verminderd of voorkomen worden?



Maakt u zich zorgen over het behoud van de 
natuur rondom de Moerse cross?



Voelt u zich als omwonende van een 
evenement wel eens onveilig?

Wat is de oorzaak van het gevoel van 
onveiligheid?



Hoe kan uw gevoel van veiligheid verbeterd 
worden?



Met wie zou u graag contact willen hebben 
voor, tijdens, na de evenement?

Wordt u vooraf voldoende geïnformeerd van 
het evenement de Moerse Cross?



Zou er wat u betreft aan de communicatie 
beter kunnen rondom de evenementen?

Als de organisator vooraf overlegt met de 
omwonende en de wensen meeneemt in het 
evenement, is er dan meer mogelijk voor u?



Ziet u graag andere evenementen georganiseerd 
worden op de Paalstraat?

Namelijk:

• Lokale evenementen
• Moers pinksterweekend
• Evenementen voor gezelligheid



Conclusies die we kunnen trekken uit de 
resultaten van de Moerse Cross
Tijdens de Moerse Cross ervaren mensen over het algemeen weinig overlast, hoewel geluidsoverlast de voornaamste 
klacht is wanneer er wel overlast wordt ervaren. Respondenten zijn van mening dat het verminderen van zwerfafval 
mogelijk is door meer prullenbakken te plaatsen, terwijl parkeerproblemen kunnen worden verholpen door het 
creëren van extra parkeerplaatsen. 

Over het algemeen voelen mensen zich veilig tijdens de Moerse Cross, maar als er sprake is van 
onveiligheidsgevoelens, wordt dit vaak toegeschreven aan dronkenschap. Hierdoor pleiten respondenten voor 
verbeterd toezicht en handhaving. Hoewel respondenten zich voldoende geïnformeerd voelen voorafgaand aan het 
evenement, zouden ze graag meer gedetailleerde informatie ontvangen. 

Er is geen behoefte aan extra evenementen, maar als er meer evenementen moeten komen gaat de voorkeur uit 
naar lokale evenementen. 



Locatie 6: Fairytale festival, Erasstraat Kaatsheuvel



Ervaart u wel eens overlast van het 
evenement Fairytale?

Zo ja, hoe vaak ervaart u overlast  van 
het evenement Fairytale?



Zo ja, welke soorten overlast 
ervaart u? Zou u nog iets willen toelichten over de 

overlast die u ervaart?

• Geluidsoverlast
• Verkeersdrukte 
• Overlast van de opbouw en de afbouw
• Dronkenschap
• Druk in de wijken en straten na het evenement



Tot hoe laat zou een evenement 
uiterlijk mogen duren, om te zorgen 

dat u geen overlast ervaart?

Zou een evenement later mogen 
eindigen als deze geen 

geluidsoverlast veroorzaakt? 



Hoe kan er volgens u minder zwerfafval 
ontstaan door de evenementen?

Hoe kan er volgens u parkeeroverlast 
worden verminderd of voorkomen worden?



Maakt u zich zorgen over het behoud van de 
natuur rondom Fairytale?



Voelt u zich als omwonende van een 
evenement wel eens onveilig?

Wat is de oorzaak van het gevoel van 
onveiligheid?



Hoe kan uw gevoel van veiligheid verbeterd 
worden?



Met wie zou u graag contact willen hebben 
voor, tijdens, na de evenement?

Wordt u vooraf voldoende geïnformeerd over 
het evenement Fairytale?



Zou er wat u betreft aan de communicatie 
beter kunnen rondom de evenementen?

Als de organisator vooraf overlegt met de 
omwonende en de wensen meeneemt in het 
evenement, is er dan meer mogelijk voor u?



Ziet u graag andere evenementen georganiseerd 
worden rondom de Erasstraat?

Namelijk:
• Foodstruck evenementen
• Wieler ronde
• Iets voor de jeugd



Conclusies die we kunnen trekken uit de 
resultaten van de Fairytale festival

Tijdens het Fairytale Festival ervaren mensen overlast, met name geluidsoverlast, verkeersdrukte, hinder van op- en 
afbouwwerkzaamheden, dronkenschap en de drukte in de straten na afloop van het evenement. Geluidsoverlast en 
verkeersdrukte vormen de voornaamste bronnen van klachten, terwijl de hinder van op- en afbouw eveneens op de 
overlastlijst staat. Respondenten zijn bereid het festival langer te laten duren als geluidsoverlast wordt verminderd. 
Het aanpakken van geluidsoverlast en verkeersdrukte zou de tevredenheid vergroten.

Mensen ervaren geen zorgen over het behoud van de natuurlijke omgeving. Over het algemeen voelen mensen zich 
veilig tijdens het Fairytale Festival, maar als er gevoelens van onveiligheid optreden, is dat vaak te wijten aan 
dronkenschap en de drukte in de straten na afloop van het evenement. Verbeterd toezicht en handhaving zijn 
daarom gewenst.

De respondenten vinden dat ze voldoende informatie krijgen voorafgaand aan het evenement, maar zouden graag 
meer details ontvangen. Over het algemeen is er geen behoefte aan meer evenementen, behalve voor degenen die 
meer vergelijkbare festivals willen zien plaatsvinden.



Conclusies vanuit de gehele enquete

ü De respondenten van de Moerse Cross, Kasteelweide en Hoge Zandschel ervaren veel minder overlast (ongeveer 
10%) dan de respondenten die hebben gereageerd op Fairytale, Anton Pieckplein en Retrock (zeker 30%).

ü Men wilt graag mee denken aan nieuwe evenementen, en er is vooral vraag naar evenementen voor alle 
doelgroepen (ipv alleen jongeren) en ‘gezelligheid’ evenementen. Hierbij willen ze vooral evenementen op de 
Kasteelweide en Anton Pieckplein. 

ü Respondenten zijn over het algemeen allemaal erg tevreden over de communicatie van de gemeente en de 
organisaties, echter zien zij wel meer communicatie richting het evenement en over bepaalde details zoals verkeer 
en parkeren. 

ü Respondenten voelen zich veilig rondom de evenementen en als ze wat overlast/onveiligheid ervaren is het vooral 
op het gebied van dronkenschap. 

ü Evenementen mogen tot 1.00 uur duren van respondenten, maar ook later mits het geluidsniveau minder zal 
worden.

ü Men ervaart vooral overlast van het geluid (bas), vooral de omwonende van Kasteelweide en Anton Pieckplein.


